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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over erfpacht in Amsterdam (ingezonden 28 juni 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Huizenbezitter Amsterdam uitgekne-
pen»?1 

Vraag 2
In welke gemeenten is besloten het beleid inzake erfpacht te wijzigen? Kunt u 
hiervan een overzicht geven en ingaan op de wijzigingen? 

Vraag 3
Welke gemeenten hanteren nog het oorspronkelijke beleid inzake erfpacht? 
Om hoeveel kavels gaat het dan en hoeveel inkomsten worden hiermee 
gegenereerd? 

Vraag 4
Bent u bereid tot een evaluatie van het gewijzigde beleid betreffende in 
erfpacht uitgegeven grond? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid tot een evaluatie van het gewijzigde beleid betreffende de in 
erfpacht uitgegeven grond? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u in deze 
evaluatie ingaan op de volgende vragen: welke gemeenten hebben het beleid 
inzake erfpacht aangepast? Om wat voor wijzigingen gaat het hier? Hoe 
pakken de wijzigingen inzake het gewijzigde beleid uit? Hoeveel kavels zijn er 
inmiddels aangeboden en in eigendom overgedragen? Welk prijsbeleid wordt 
hier gehanteerd?

1 Telegraaf, 27 juni 2012.
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